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Abstract (en)
In a pneumatic adjusting device, especially for central locking systems in motor vehicles, with a housing, with a piston rod mounted displaceably
in the housing, with a piston connected to the piston rod and forming together with a housing part a pressure space, with a pneumatic pressure
connection connecting the pressure space to a pressure source and with an electrical switch actuable as a function of the position of the piston rod
in relation to the housing, in order, among other things, to reduce the amount of space required, the switch is arranged in the pressure space, and
the switch can be actuated by the piston. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem pneumatischen Stellelement, insbesondere für Zentralverriegelungen in Kraftfahrzeugen, mit einem Gehäuse (1), mit einer im
Gehäuse verschieblich gelagerten Kolbenstange (4), mit einem Kolben (5), der mit der Kolbenstange verbunden ist und der gemeinsam mit
einem Gehäuseteil einen Druckraum (7) bildet, mit einem pneumatischen Druckanschluß, der den Druckraum mit einer Druckquelle verbindet,
und mit einem elektrischen Schalter (9), der abhängig von der Lage der Kolbenstange relativ zum Gehäuse betätigbar ist, ist unter anderem zur
Verringerung des erforderlichen Platzbedarfs der Schalter im Druckraum angeordnet, wobei der Schalter durch den Kolben betätigbar ist.
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